

# **Universal Cars Limited**

## 環宇汽車有限公司

www.30.com.hk

**Drive your Ambition** 

Passenger Cars

Model	Specifications	Total Price (HKD)
Eclipse Cross 1.5L 16-valve MIVEC AS&G 5-seater Coupe-SUV	8-speed CVT / 163PS / 250Nm	\$268,800
Optional : New Red Diamond		\$6,000 (tax included)
Outlander "Golden Jubilee" Edition 2.0 MIVEC 7-seater	6-speed CVT / 150PS / 190Nm	\$243,800
Outlander PHEV Electric Vehicle with Range Extender	Twin Motor 4WD 60kW / 137Nm (F) 60kW / 195Nm (R)	\$538,800
<b>Delica D:5</b> 2.4 MIVEC 2WD/4WD 8-seater	6-speed CVT / 170PS / 226Nm	\$348,800
Delica D:5 2.4 MIVEC 2WD/4WD 7-seater (Luxury)	6-speed CVT / 170PS / 226Nm	\$368,800
<b>Pajero</b> 3.0 V6 2WD/4WD 7-seater	5-speed AT / 178PS / 261Nm	\$488,800

**Light Commercial Vehicle** 

Pajero Diesel 3.2 DI-DC 2WD/4WD SUV (H-line)	5-speed AT / 200PS / 400Nm	\$478,800
L200 Sportero 2.4 DI-D 2WD/4WD Pickup	5-speed AT / 181PS / 430Nm	\$308,800

### Important Notice

Prices shown include first registration tax, warranty and/or any additional items as included. Universal Cars Limited reserves the right to change this price list without prior notification. (Vehicle prices subject to Hong Kong Customs & Excise Department final approval)

On any additional purchase of accessories, warranty or modification to the vehicle within six months of first registration, the registered owner has the legal liability to declare to Transport Department and pay additional tax.

Warranty period is limited to 36 months or 100,000 km, whichever comes earlier after first registration.

All models will have extended 24 months warranty or 100,000 km totally for power train, electric vehicles are not included.

此價目裝所示之價錢已包括首次登記稅、保用及已列明之附加項目。 環字汽車有限公司保留隨時對本價目表作出變更之權利而無需作另行通知。 (以香港海關最終批核作準)

於車輛首次登記日起計六個月內,任何對該車輛作出改動、增加或更改配 備、購買附加保用服務等所涉費用,登記車主有法律責任向邏輪署呈報及繳 付約款。

新車保用期為首次登記後之卅六個月或十萬公里、以快者為準。

所有型號均享有額外廿四個月或共十萬公里動力傳送系統保用期,電動車除 外。

Sales Hotline: 2721-1111

### Office:

April 9, 2018 PC-004/1718

九龍九龍灣臨樂街19號南豐商業中心4樓22室 Unit 22, 4/F, Nan Fung Commercial Centre, No. 19 Lam Lok Street, Kowloon Bay, Kowloon. 電話 Tel: (852) 3913-8098 傅眞 Fax: (852) 2865-2119

### Showroom

九龍九龍灣臨樂街19號南豐商業中心地下G5舖(臨華街九巴車廠對面)
Unit G5, G/F., Nan Fung Commercial Centre, No.19 Lam Lok Street, Kowloon Bay, Kowloon. (Opposite to KMB Depot, Lam Wah Street)
電話 Tel:(852) 3913-8080 傳真Fax: (852) 2393-1008



